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Protokoll 2025:2 

Plats  Tid  
P005, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund Klockan 17.15-18.51 

 
Närvarande: 
Beslutande ledamöter 
 Isabella Westander  Ordförande 

Jacob Bengtsson   Vice-ordförande 
Emmie Carlén   Ekonomiansvarig 
Julia Löfgren   Sekreterare 
Merve Kaymaz   Ordförande PR-utskottet 
Lovisa Ulegård   Ordförande trivselutskottet 
Arvid Karlsson   Ordförande utbildningsutskottet 
Anton Björck   Ordförande nätverksutskottet 
Ylva Henningsson  Ordförande idrottsutskottet 

  
Övriga (om närvarande) 
  
§ Ärende: 
 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas kl. 17.19. 
 

2. Mötets beslutsmässighet  
 Mötet är beslutsmässigt. 
 

3. Adjungeringar 
 Inga adjungeringar nödvändiga. 
 

4. Val av justerare 
 Styrelsen beslutar 
 

 att            utse Jacob Bengtsson till justeringsperson jämte ordförande Isabella Westander  
 

5. Fastställande av dagordning 
 Styrelsen beslutar 
 

att  godkänna dagordningen.  
 

6. Fastställande av föregående protokoll 
 Styrelsen beslutar 
 

    att  protokollet 2025:1 fastställs. Protokollet 2025:2 fastställs nästa möte. 
 

7. Ordförande informerar 
En till person behöver tillsättas till valberedningen, Josef Alsaifi kan inte ta sig an uppdraget själv.  
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Någon behöver bli ansvarig för Hitract. Det är särskilt viktigt innan den nya styrelsen formas för 
att kunna överlåta det på ett bra sätt. Man behöver även tänka kring hur man ska kunna veta att 
man endast godkänner psykologstudenter. Finns det möjlighet att få klasslistor av Anita? 
 
Alla hade jobbat på bra med månadsschemat! 
 

8. Vice ordförande informerar  
Det är merch försäljning och fika med Lundapsykologerna den 12/3.  
 

9. Rapporter från utskotten 
 

a. Trivselutskottet  
Trivselutskottet har haft tre olika event: finsittningen, barrundan och alla hjärtans dag 
(hemliga beundrare). 14 personer deltog på barrundan vilket är mer än vad det brukar 
vara, många från termin 2.  
 
Planer framöver: 
-Paint and sip: där får man en canvas, färg och penslar. Man ska måla något på temat 
känslor. Kommer att vara på Helsingkronas nation den 12/3.  
-Biljard AW på Paradis biljard den 20/3.  
-Pubspelning på Wermlands nation den 24/3. Målet är att sälja 60 biljetter, max 80 
personer tillåtna. Nationen är hyrd och målet är att biljettpriset är under 100 kronor. Det 
kommer säljas hamburgare på plats.  
 
Sittning är bokad i april tillsammans med socionomerna på Östgötas nation. Innan det 
kanske man kommer anordna ett till event för att lära känna varandra.  
 

b. Utbildningsutskottet 
Hade en lyckad filmvisning förra veckan. Imorgon (26/2) är det föreläsning med Anders 
Lindström som är ordförande för Sveriges psykoanalytiska förbund (17:00-20:00). Har 
planer varje vecka de kommande två månaderna. I slutet av mars börjar de första 
samtalträningarna.  
 

c. PR-utskottet 
Har börjat med affischer (A4), föreslår att ha A3 men måste i så fall kontakta Anita då 
studenter inte kan skriva ut den storleken. Funderar på att hitta ett tryckeri men måste se 
över kostnaderna först. Har satt upp affischer på toaletterna. Har även börjat sälja merch 
på Hitract och det har fungerat bra. Vill lägga ut fler event på Hitract så att man kan utgå 
från det när man skapar månadsschemat.  
 

d. Nätverksutskottet 
Planerar ett praktikmingel nästa tisdag den 4/3. I april kommer besök från 
kriminalvården den 25/4, en man som jobbar med sexualbrottslingar ska föreläsa. 
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e. Idrottsutskottet 
Har haft skridskoåkning och vinterbad i Lomma. Löparklubben fortsätter med fika 
efteråt. Raketsport på gång framöver på Victoriastadion (tennis, badminton och padel). 
Fotboll är också på gång, man har skickat ut intresseanmälan och än så länge har 13 
anmält sig så det skulle kosta ca 140 kronor per person. Förhoppningen är att fler tjejer 
anmäler sig så att man kan spela mixt.  
 

f. Ekonomiansvarig 
Idrottsutskottet har för närvarande ingen budget men skulle man kunna sälja fika för att 
få ihop pengar och få ner biljettpriset då det kostar 900 kronor.  
 

g. Sekreterare 
Inget att tillägga.  
 

10. Övriga ärenden 
a. Utbyte med universitet i Nederländerna 

Ordförande hade ett möte där man kom överens om att det behövs mer framförhållning, 
man skulle kunna inleda samarbetet nu och satsa på mars nästa år istället. Då kan man 
ansöka om bidrag så att det inte kostar så mycket. Deras budget är 9800 euro fördelat på 
30 personer, de har använt insamlingsinsatser. Utbytet är fortfarande 1 vecka och man 
skulle gärna se att 25-30 personer vill åka. Frågan är om tillräckligt många kommer att 
vara intresserade. Ett förslag är att slå ihop antalet personer med masterprogrammet. En 
annan idé är att lägga ut en intresseanmälan för att se vilka som skulle kunna vara 
intresserade.  
 
Man skulle behöva sätta ihop en arbetsgrupp för det här utbytet. De personerna kan då 
sätta upp en plan och påbörja projektet den här terminen. Det finns en del saker att 
organisera då man skulle sova över hos varandra. Uppmaning för alla att försöka 
rekrytera folk.  
 

b. Förlängd tentatid 
Ett förslag är längre tentatid för studenter som har svenska som andraspråk. Skulle man 
kunna göra en undersökning där man skickar ut ett formulär? Det här är någonting som 
ska tas upp med ledningsgruppen på psykologprogrammet.  
 

c. Utbyte med styrelse i Linköping 
Styrelseutbytet med Linköping är fortfarande igång men det har varit en utmaning att 
hitta datum som passar alla. De nuvarande alternativen är 13-14 mars, 14-15 april och 3-4 
maj.  

d. Studentrepresentant  
Anton och Lovisa är intresserade av att vara studentrepresentanter. Det diskuterades 
kring hur lång tid det tar att bli representant och hur processen ser ut efter att man 
ansökt.  
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Det har lagts fram förslag att införa säkerhetsåtgärder i lokalerna, eventuellt ett 
skyddsrum? Det ska även finnas säkerhetsvakter på speciella evenemang, civilklädda i så 
fall. De ekonomiska svårigheterna kvarstår men det är bättre än vad man trodde. De 
planerar att göra en utbildningsplan och strukturera upp det. Psykologstudenterna 
kommer från och med nästa termin behöva anmäla sig till tentorna själva. 
 

e. Planering för kick-off 
På lördag den 1/3  är det vegetarisk middag hemma hos Isabella klockan 18:00. 
 

f. Fastställa datum för stormöte 
6/5. 17:15. 
 

g. Fastställa datum för nästa styrelsemöte  
26/3. 16:15. 
 
 
 

11. Mötets avslutande 
 Mötet avslutas kl. 18:51 
 
 
 
 

 
___________________________________  ___________________________________ 
Julia Löfgren                   Isabella Westander 
Sekreterare       Ordförande 
 
 
 
 
 
 

 
___________________________________ 
Jacob Bengtsson 
Justerare  
 
 
 
 


